
Motion angående utökande av farthinder på Sänghs byaväg 2023-02-05 

Jag lägger in en motion om önskan att köpa in ytterligare 1 gupp (farthinder). Detta för att sänka 

farten på ”långsträckan”. Detta för att förhindra att bilisterna kommer upp i alldeles för hög hastighet. 

Nu när guppen har varit borttagna swishar bilarna förbi min fastighet i hög hastighet där möjligheten 

för dessa att hinna bromsa om ett barn springer ut är obefintlig. Det är ytterst få som håller 

godtagbar hastighet. Jag är rädd om våra barn som rör sig i vår by och hela uddens barn. Rädd om oss 

som rör oss i området och våra husdjur. 

Med vänliga hälsningar 

Camilla Wegbratt 


